
 
 
                                             PROCES VERBAL 
 
 Încheiat azi 12.12.2013 orele 11,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
decembrie conform convocatorului înregistral la nr.4776/06.12.2013. 
 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,dl.Nicolescu şi d-na 
Berbecaru fiind absenţi motivat. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 9 voturi pentru. 
 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă. 
 Este aleasă d-na Defta cu 8 voturi pentru. 
 Doamna preşedinte prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare 
şi care este aprobată cu unanimitate de voturi. 
            1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  rectificarea bugetului local pe anul 
2013. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 

3.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice pentru  

   anul 2014. 
                               Iniţiator:primar 
                               Raportează:Andronie Gabriela 
              4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă referatele întocmite,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 D-na Dicu:Sunt de accord cu cele două proiecte de hotărâre. 
 Dl.Popa:Mai avem până se sting arieratele? 
 D.Stancana:Mai avem lucrări executate şi neplătite cum sunt:terenul de 
fotbal aproximativ 5 miliarde,apa vreo 15 miliarde,dar asta nu intra în calcul. 
 Dl.Săndulescu:Termenul de finalizare când este? 
 Dl.Stancana:Anul ăsta. 
 Dl.Tudosiea:Deci de la anul intră ca arierat. 
 Dl.Stancana:Încă nu au fost emise facturi.Singurul lucru bun e că apa nu e 
plătită din bugetul local.Dacă nu o să mai primim bani şi va trebui să plătim 
noi,timp de 4 ani nu mai putem face nimic. 
 Dl.Popa:Altele mai sunt? 
 Dl.Stancana:Fântînile. 
 Dl.Săndulescu:D-na secretar, pentru şedinţa de comisie din luna ianuarie, 
d-na contabil să facă un material în care să fie specificate toate achiziţiile şi 
investiţiile care sunt în curs de execuţie şi care sunt finalizate cu cuantumurile 
eferente,ce s-a facturat,ce s-a plătit,cât mai avem de plătit din bugetul local,din 
bugetul de stat sau din fonduri europene,valoarea cofinanţării.La stabilirea 
bugetului să ştim ce sume avem până terminăm cu ele.cred că se ridică la vreo 
10 miliarde. 
 Dl.Popa:Am pus acesastă întrebare pentru construcţia bugetului.Nu mai 
putem face investitţii dacă avem datorii. 



 Dl.Stancana:Noi le prindem în buget şi dacă ne mai rămân bani mai facem 
ceva.Mai apar mereu tor felul de minuni cum a fost cel cu indicatoarele,cel cu 
trofeele. 
 Dl.Tudosiea:50-60 demilioane e puţin. 
 Dl.Niţi:2 biserici. 
 Dl.Stancana:Mai e Bobeş cu 250 de milioane,Niţă cu căminul 
 Dl.Tudosiea:La Niţă s-a vehiculat sumă mare.A primit banii? 
 Dl.Popa:Sunt curios cum se construieşte noul buget. 
 Dl.Săndulescu:De regulă se construieşte pe indicatorii primiţi de la 
finanţe,pentru că arieratele ,are ne stau în cârcă,sunt gestionate de ei. 
 Dl.Popa:N-am ştiut să recuperăm pierderile. 
 Dl.Tudosiea:Ce putere avem? 
 Dl.Popa:În consiliul local trebuia să avem toţi o voce.Trebuie să 
înţelegem toţi că în democraţie compromisul e necesar. 
 Dl.Tudosiea:Întotdeauna ce zice primarul aşa se face. 
 Dl.Stancana:E posibil să mai plătim vreo 2 miliarde şi la parcuri.Să 
îmbraci puţurile să nu răcească,să faci parcuri în pădure,să mergi cu căluşul în 
Austria,aici sunt banii. 
 Dl.Popa:De ce nu aţi chemat o firmă pentru audit?Cu rezultatele acestei 
firme puteaţi intra în campanie electorală.Acum intraţi cu toate păcatele. 
 Dl.Tudosiea:Care campanie electorală?Acum vin europarlamentarele. 
 Dl.Popa:Alea care vin. 
 Dl.Tudosiea:Leuraţi de rău? 
 Dl.Popa:Nu.Sunt sincer. 
 Dl.Tudosiea:Să nu vă treziţi coleg de partid cu alţii. 
 Dl.Popa:Eu fac parte din acelaşi partid din anul 1990. 
 Dl.Tudosiea:Vă rog să-mi răspundeţi la următoarea întrebare,cine este cel 
mai bine văzut? 
 Dl.Popa:Nu există un criteriu politic. 
 Dl.Tudosiea:Cine învârte cel mai bine lucurile. 
 Dl.Popa:Dumnezeu să-i odihnească pe cei care au plecat.Lanivelul 
nostrum mic suntem părtaşi la toate şi la bune şi la rele. 
 Sunt de accord cu proiectele de hotărâre şi aş fi bucuros dacă la sfârşit de 
an cineva ne-ar mai stinge din datorii.De aici intrăm într-un necunoscut.Dacă se 
aprobă descentralizarea cine ştie ce ne aşteaptă.Pe masa de lucru a primăriei 
trebuie să fie gata la orice oră 1 sau mai multe proiecte,iar când se iveşte 
oportunitatea să accesăm fonduri.Daca apare o oportunitate şi noi abia începem 
să facem SF şi proiectul,la revedere Marioară!Ai pierdut trenul din gară.Cine 
gândeşte doar pentru mâine şi nu pentru viitor,gândeşte numai pentru el. 
 Dl.Tudosiea:Iar să fecm o mie de proiecte şi niciunul finalizat? 
 Se supun la vot proiectele de hotărâre .Sunt aprobate cu 9 voturi pentru. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                             Preşedinte,                                    Secretar, 
                     Constanţa DEFTA                        Gabriela ANDRONIE 
  
  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Se supun la vot proiectele de hotărâri,care sunt aprobate cu unanimitate de 
voturi. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                               Preşedinte,                              Secretar, 
                                         Andronie Gabriela 
  
 


